
Konguta Kooli Hoolekogu koosoleku protokoll 5/2023-2024 

 

Aeg: 01.04.2024  Konguta Kooli meediaklassis   Kell: 18.04 - 19.35 

 

Kohal:  Martin Raat, Kaido Õunapuu, Inga Hanni, Jaan Aia, Meeli Treier,  Maiden Vilu, Nele 

Frei, Kaspar Tennokese, Triin Kütt, Kristiina Jurken 

Kutsutud: Liina Tamm 

Puudub: Piia Appo, Priit Värv 

 

Päevakord: 

● Eelmise protokolli ülevaatamine 

● Toidupäeva omaosaluse rakendumine. Kuidas esimene päev möödus? Menüü 

on kaks nädalat Elva Teenuste kodulehel olemas. 

● “Laps tööle kaasa päev” - millised on muljed? 

● Lasteaias peatäide probleem - kas on kontrollitud ja kuidas edasi? 

● Kooli õppekava uuendamise järg 

● Laste Unistuste Päev - kuidas on edenenud raha kogumine? 3300 eurot 

ligikaudu olemas. 

● Jooksvad küsimused:  

○ Mudaköögi teema lasteaias - eelmine amortiseerunud, kas oleks 

võimalik uut teha? 

○ Nele Frei küsib selgitusi seoses laste juuste värvimisega? 

           Arutati: 

● Tagasiside esimesest tasulise toidupäeva möödumisest. Tehnik tegeleb validaatori 

ümberseadistamiseks, hetkel segadus- kes sööb ja kes mitte? Küllap kõik paika loksub. 

Menüü võiks olla ARNO enda kodulehel kohe kättesaadav. Direktoril paluti pöörduda 

võimaluse uurimisega Teenusepakkuja poole 

● Direktoril on hea meel, et palju ettevõtteid osales “Võta laps tööle kaasa!” aktsioonis ja 

laste tagasiside oli positiivne. 

● Peatäide kontrolli teostab lastevanemate teavituse alusel sotsiaaltlöötaja. Hetkel on 

lapsed kontrollitud, aga  kodu peab ka ise valvas olema. 

● Kool tegeleb õppekava arendusega, on olemas tunnijaotuskava ja  õppekava toetavate 

ürituste plaan läbivate teemade, pädevuste ja lõiminguga. Arendus veel käib ning  HTM 

annab lisainfot ja teeb õppekava arendamise koolitusi. 



● Maiden küsib, et kas on kuskil avatud arveldusarve number kuhu saab teha annetuse? 

Direktor arvab, et selle peaks tegema vanematele avalikuks ja tegeleb vanemate 

teavitusega edasi. 

● Lapsevanemad erinevatest klassidest on pöördunud hoolekogu liikmete poole murega, 

et klassides on konfliktid laste vahel. Tagasiside juhtumitest on vanemate arvates olnud 

ühepoolne, lapsevanemad on nõus aitama ja panustama, kui info oleks laiem. 

Bussijaamades on liiklusohtlikud olukorrad, lapsed ei kuula, kuigi on räägitud. 

Lapsevanemad 2. klassis on eriti mures, et õpilane x (nimi muudetud) on olnud 

kiusatav, lapsevanemad on häiritud ja lapsevanem on pöördunud erinevate juhtumis 

osalenud osapoolte poole lahenduse leidmiseks. Lastevanemate arvates on kiusamine 

ka Konguta Koolis ja lastevanematel on  mure, et kuidas aidata probleemseid olukordi 

lahendada. 

Direktor räägib millised koolitused on õpetajad sel õppeaastal läbinud ja milliseid abi andmise 

võimalusi kool pakub tugipersonali (eripedagoog, psühholoog, sotsiaalpedagoog) näol. 

Kaasatud on kohalikku konstaablit, erinevaid inimesi (näiteks Eesti Punase Risti 

psühholoogilise esmaabi koolitaja, Elva vallavalitsuse ennetus-, sotsiaal- ja haridusvaldkonna 

spetsialiste),  kuid miski justkui ei toimi ja mõju on vähene 

Martin Raat teeb ettepaneku, et vaja on koolile lisajõudu inimese näol nt huvijuht, kes 

konkreetselt tegeleb vahetundidel ja tunnivälisel ajal õpilastega.  

● eelmisest korrast jäi üles korraldus, et hoolekogu koostab lapsevanematele kirja selle 

kohta, et peale tunde koolimajas ilma põhjuseta ei viibita. See aitab hoida turvalist 

keskkonda ja ennetada konflikte. 

● Hoolekogu esimees teeb ettepaneku, et klassi koosolekuid peaks toimuma rohkem kui 

üks kord aastas.  

● Direktor leiab, et seda saab kool korraldada koostöös klassijuhatajatega. 

● Mudaköögi uuenduskuuri tegemise plaan. Maailmakoristuspäeval? 

● Lapsevanem Maiden Vilu tänab erinevate ürituste postituste eest kooli sotsiaalmeedias 

(kool on pildil) ja  vabariiklikul robootikavõistlusel osalemise  eest. 

● Direktor ütleb, et reeglina laste juukseid koolis ei värvita, aga kooli kodukorras seda 

keeldu pole. Seda on arutatud kooli psühholoogiga, sest värvitud peaga lapsele võib 

osaks saada kõrgendatud tähelepanu ning laps pole selleks igakord valmis. 

● Järgmine hoolekogu koosolek 10.juunil kl 18 

 

Koosolekut juhatas: Kaspar Tennokese     Protokollis: Meeli Treier 


